
MESTNA OBČINA LJUBLJANA       
ČETRTNA SKUPNOST RUDNIK 
Pot k ribniku 20, 1000 Ljubljana 
Tel.: 428 03 45, faks: 427 33 07 

  E-mail: mol.rudnik@siol.net
 

 
Številka: 0271-7/2004-2-14245 
V Ljubljani, dne 29.10.2004 
 
 

ZAPISNIK 
 
10. redne seje sveta ČS Rudnik, Mestne občine Ljubljana ki je bila  v četrtek 28.10.2004 ob 
17. uri v dvorani Oddelka  za lokalno samoupravo, MU, MOL, Pot k ribniku 20, Ljubljana. 
 
10. redno sejo  Sveta Četrtne skupnosti Rudnik je na podlagi 26. člena Pravil Četrtne 
skupnosti Rudnik, Mestne občine Ljubljana sklical in vodil Jože Kernc, predsednik Četrtne 
skupnosti Rudnik,  Mestne občine  Ljubljana. 
 
Na začetku je predsedujoči ugotovil, da je od 15 članov  sveta na seji navzočih 8 članov, kar 
pomeni, da je bil svet sklepčen in je lahko pričel  z delom. 
 
NAVZOČI  ČLANI SVETA:  Jože Kernc , Jože Zrnec, Anton Zaletelj,  Albin Marolt, Leila 
Kozinc, Pavel Dolinar, Vasko Jovanovski, Barbara Derenda , Metodij Rigler,  dr. Stane 
Pejovnik 
OPRAVIČENO ODSOTNI ČLANI SVETA: Dušan Bandelj 
OSTALI ODSOTNI:  mag.  Drago Balent,  dr. Bojana Beović, Srečko Masle , Robert 
Praprotnik 
OSTALI  NAVZOČI: Helena Židanek  - koordinatorka OLS, MU, MOL,  Ida Meglič – strokovna 
sodelavka OLS, MU, MOL 
 
 
Seja se je snemala do sprejetja Sklepa št.:1/10. 
 
Predsedujoči je pozdravil prisotne  in v razpravo dal  predlog dnevnega reda, kot so ga prejeli 
s sklicem seje. 
Predsedujoči je predlagal, da se dnevni red  dopolni  z dodatno točko, ki se glasi: 
» Zakon o dostopu do informacij javnega značaja  in snemanje sej« 
Dodatno točko se na dnevni red uvrsti kot prvo točko, ostale pa se ustrezno preštevilči. 
Ostali prisotni na dopolnitev dnevnega reda  niso imeli pripomb,  prav tako niso imeli svojih 
predlogov, zato  je predsedujoči dal na glasovanje naslednji predlog DNEVNEGA REDA: 
 

1. Zakon o dostopu do informacij javnega značaja in snemanje sej 
2. Pregled in potrditev zapisnika 9. redne seje in zapisnikov  3. ,4.,5. izredne seje  

Sveta ČS Rudnik 
3. Poročilo predsednika sveta 
4. Poročila delovnih teles  
5. Pristojnosti in naloge četrtne skupnosti 
6. Vprašanja, pobude in predlogi članov Sveta Četrtne skupnosti Rudnik 
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7. Razno 
 
Navzočih  je bilo  8 članov sveta. 
ZA: 8 članov    PROTI: / VZDRŽANIH:/ 
Dnevni red je bil  sprejet. 
 
 

AD 1 
ZAKON O DOSTOPU DO INFORMACIJ JAVNEGA ZNAČAJA  

IN  SNEMANJE SEJ 
 
Predsedujoči  prisotnim predstavi  problem, ki ga četrtni skupnosti  predstavlja sprejeti Zakon 
o dostopu  do informacij  javnega značaja. Vsi dokumenti,  ki jih četrtna skupnost ima  so  v 
skladu s tem zakonom dostopni vsakomur, razen tistih, ki vsebujejo zaupne ali osebne 
podatke.  Med dokumente  se štejejo tudi vsi posnetki, magnetogrami  sej, ipd. 
Snemanje sej in ostalih sestankov je zaradi nepopolne tehnične opreme oteženo. Vsak član 
sveta bi moral imeti svoj mikrofon (podobna rešitev kot v MS MOL), na ostalih sestankih s 
krajani pa bi morala tehnika omogočati dodatno snemanje z mobilnim mikrofonom. 
Poleg tega je četrtna skupnost kot neposredni uporabnik proračuna   dolžna  tistemu, ki želi 
pisne podatke iz sej in sestankov, dokument  kot je magnetogram  pretvoriti   v drugo obliko. 
Pretvorba zvočnih zapisov v pisni zapis je zaradi obsežnosti takega dela in zaradi 
premajhnega števila zaposlenih v četrtni pisarni prav tako nemogoča. 
Oddelek za lokalno samoupravo, MU MOL  je vsem predsednikom svetov četrtnih skupnosti 
omogočil seminar na temo  dostopa do informacij javnega značaja. 
Na seminarju je bila izpostavljena tudi vloga pooblaščenca za dostop do informacij javnega 
značaja, ki mora biti tudi primerno pravno usposobljen, ker je potrebno v primeru zavrnitve 
strankam danih pojasnil izpeljati ustrezen pravni  postopek z odločbo. 
V  razpravi so prisotni izrazili željo, da si Zakon o dostopu do informacij javnega značaja  
preberejo. Predsednik sveta je  obljubil, da bo strokovna služba  vsem članom sveta poslala 
kopijo Zakona o dostopu do informacij javnega značaja. 
 
Nato je predsedujoči dal na glasovanje  naslednji PREDLOG SKLEPA ŠT.1/10: 
Svet ČS Rudnik do nadaljnega ukinja snemanja sej sveta  ter  snemanja  sestankov. 
 
Navzočih je bilo 8 članov sveta. 
ZA:8 članov     PROTI:/ VZDRŽANIH:/ 
Sklep št.1/10 je bil sprejet. 
 
in  
 
PREDLOG SKLEPA ŠT.2/10: 
Svet ČS Rudnik predlaga Mestni upravi, Mestne občine Ljubljana, da se funkcija 
pooblaščenca ČS Rudnik za informacije javnega značaja prenese na drugo za to 
primernejšo osebo, ki bo v skladu z Zakonom o dostopu do informacij javnega značaja  
in ostalimi zakonskimi akti zastopala tudi ČS Rudnik. 
 
Navzočih je bilo 8 članov sveta. 
ZA:8 članov   PROTI:/  VZDRŽANIH:/ 
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Sklep št. 2/10 je bil sprejet. 
 
 

AD 2 
PREGLED IN POTRDITEV ZAPISNIKA 9. REDNE SEJE  IN ZAPISNIKOV  

3.,4.,5. IZREDNE SEJE SVETA ČS RUDNIK, MOL 
 

Gradivo  (vse zapisnike), so člani  sveta prejeli skupaj s sklicem seje. 
 
A.) Predsedujoči je dal v razpravo najprej zapisnik 9. redne seje. Ker prisotni niso imeli 
pripomb je  dal predsedujoči na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠT.3/10: 
Zapisnik 9. redne seje Sveta  ČS Rudnik se sprejme. 
 
Navzočih je bilo 8 članov sveta. 
ZA:8 članov  PROTI:/ VZDRŽANIH:/ 
Sklep št.:3/10 je bil sprejet. 
 
B.) V nadaljevanju je dal predsedujoči  v razpravo  zapisnik 3. izredne seje. 
Prisotni niso imeli pripomb, zato je dal na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠT.4/10: 
Zapisnik 3. izredne seje Sveta ČS Rudnik se sprejme. 
 
Navzočih je bilo 8 članov sveta. 
ZA:8 članov  PROTI:/ VZDRŽANIH:/ 
Sklep št.:4/10 je bil sprejet. 
 
C.) Pod isto točko dnevnega reda so prisotni obravnavali tudi zapisnik  4. izredne seje. Na 
zapisnik niso imeli pripomb, zato je dal predsedujoči na glasovanje  
PREDLOG SKLEPA ŠT.5/10: 
Zapisnik 4. izredne seje  Sveta ČS Rudnik se sprejme. 
 
Navzočih je bilo 8 članov sveta. 
ZA:8 članov  PROTI:/ VZDRŽANIH:/ 
Sklep št.:5/10 je bil sprejet. 
 
D.)V nadaljevanju je dal predsedujoči v razpravo še  zapisnik 5. izredne seje.  
Albin Marolt je ob  sklepih  5. izredne seje  menil, da  bi bilo potrebno na Mestno upravo, 
Mestne občine Ljubljana apelirati, da  tudi uprava sodeluje pri reševanju  problemov iz 
sklepov 5. izredne  seje. Prisotni so se strinjali. 
PREDLOG SKLEPA ŠT.6/10: 
Zapisnik 5. izredne seje  Sveta ČS Rudnik se sprejme. 
 
Navzočih je bilo 8 članov sveta. 
ZA:8 članov   PROTI:/ VZDRŽANIH:/ 
Sklep št.6/10 je bil sprejet. 
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AD 3 
POROČILO PREDSEDNIKA SVETA 

 
Predsedujoči predstavi svoje poročilo. Ob tem doda tudi kratko poročilo o  koordinaciji 
predsednikov s prejšnjega dne (27.10.2004). Pove tudi, da si lahko člani sveta  na sedežu 
četrtne skupnosti ogledajo gradivo, ki so ga predsedniki svetov prejeli  na koordinaciji 
predsednikov z naslovom «Participacija prebivalcev Ljubljane pri odločanju« ter gradivo  
seminarja  na temo Zakona o dostopu do informacij javnega značaja. 
 
Predsedujoči  je po razpravi dal na glasovanje  PREDLOG SKLEPA ŠT.7/10: 
Svet ČS Rudnik potrjuje poročilo predsednika Sveta ČS Rudnik. 
 
Navzočih je bilo 8 članov sveta. 
ZA:8 članov  PROTI:/ VZDRŽANIH:/ 
Sklep št.7/10 je bil sprejet. 
 
Predsedujoči nato ponudi svoj odstop z  mesta  predsednika Sveta ČS Rudnik. 
Anton Zaletelj meni, da to ni potrebno in da  o tem ni potrebno niti razpravljati. Ostali so se 
strinjali, zato je predsednik sveta umaknil  predlog svojega  odstopa. 
Predsednik sveta  prisotne  povpraša še o mnenju glede dela  delovnih teles. Prisotni  so 
predlagali, da ostane tako kot doslej. 
 
 

AD 4 
POROČILA DELOVNIH TELES 

 
 
A) SOSVET ZA  ZAŠČITO, REŠEVANJE IN CIVILNO OBRAMBO; 
Predsedujoči  je predal besedo predsedniku sosveta Jožetu Zrnecu , ki je predstavil  zapisnik. 
Po razpravi je dal predsedujoči na glasovanje  sklepe iz zapisnika sosveta. 
 
PREDLOG SKLEPA ŠT. 8/10: 
Svet ČS Rudnik meni, da je predlog za dopolnitev štabov civilne zaščite s 17-imi člani 
četrtnih skupnosti  upravičen in  zahteva, da Oddelek za zaščito, reševanje in civilno 
obrambo podrobno obrazloži  zavrnitev vključitve dodatnih članov. 
Hkrati se zahteva, da isti oddelek  obrazloži  na konkretnih primerih,  kakšne naj bi bile 
naloge sosvetov čertnih skupnosti ter  način izvajanja  nalog iz 9. člena  Odloka  o 
nalogah četrtnih skupnosti Mestne občine Ljubljana. 
 
Sklep  se pošlje v  vednost  načelniku Oddelka z lokalno samoupravo, MU, MOL ter 
direktorici MU, MOL. 
 
Navzočih je bilo 8 članov sveta. 
ZA:8 članov   PROTI:/ VZDRŽANIH:/ 
Sklep št.8/10 je bil sprejet. 
 
PREDLOG SKLEPA ŠT. 9/10: 
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Od  pristojne službe MOL se  zahteva   postavitev  tabel  »pse na vrvico« in sicer na 
naslednje lokacije: 

- v Pregljevi ulici in   ulici Ob dolenjski železnici 
- na pešpoti ob Galjevcu  
- na POT v vseh stičiščih z  drugimi ulicami 

 
Navzočih je bilo 8 članov sveta. 
ZA:8 članov  PROTI:/ VZDRŽANIH:/ 
Sklep št.9/10 je bil sprejet. 
 
PREDLOG SKLEPA ŠT. 10/10: 
Inšpektorat MOL se obvesti o  problematiki  spuščenih  psov   ter zahteva ustrezno 
ukrepanje. 
 
Navzočih je bilo 8 članov sveta. 
ZA:8 članov  PROTI:/ VZDRŽANIH:/ 
Sklep št.10/10 je bil sprejet. 
 
PREDLOG SKLEPA ŠT. 11/10: 
Pristojni službi  MOL   se predlaga postavitev  dveh grbin na Orlovi ulici in sicer na tak 
način, da ne povzročajo  dodatnih tresljajev.  
 
Navzočih je bilo 8 članov sveta. 
ZA:8 članov  PROTI:/ VZDRŽANIH:/ 
Sklep št.11/10 je bil sprejet. 
 
PREDLOG SKLEPA ŠT. 12/10: 
Pristojnemu oddelku MOL se predlaga, da  se na lokaciji OŠ Oskarja Kovačiča – 
Galjevica 52, čimprej postavi ograja, ki bo preprečila direkten nalet otrok na cesto. 
 
Navzočih je bilo 8 članov sveta. 
ZA:8 članov  PROTI:/ VZDRŽANIH:/ 
Sklep št.12/10 je bil sprejet. 
 
Po glasovanju  se je seji pridružil Metodij Rigler. 
 
B.) DRUŽBENE DEJAVNOSTI 
Predsedujoči prisotne najprej opozori, da  Odbor za družbene dejavnosti na svoji 5. seji ni bil 
sklepčen, vendar sta prisotna člana zaradi prisotnosti povabljenih  predstavnikov šole in 
Fundacije Oskar  sejo nadaljevala  in tudi oblikovala  sklepe. Prisotni  so se strinjali, da se  
sklepi   5. seje Odbora za družbene dejavnosti  vseeno predstavi. 
Zaradi odsotnosti  dr. Bojane Beović je  delo Odbora  za družbene dejavnosti predstavil  Jože 
Zrnec.  
Po razpravi je dal predsedujoči na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠT. 13/10: 
Od  pristojnega oddelka MOL se  zahteva informacijo o  postopku odkupa zemljišča  
ge. Čeč  pri dislocirani  enoti  Osnovne šole Oskar Kovačič  na Galjevici za ureditev 
igrišč.  
 
Navzočih je bilo 9 članov sveta. 
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ZA:9 članov PROTI:/ VZDRŽANIH:/ 
Sklep št.13/10 je bil sprejet. 
 
 
PREDLOG SKLEPA ŠT. 14/10: 
Od pristojnega oddelka MOL se pridobi  dokumentacijo, ki je osnova  za pripravo 
proračuna za l.2005,  za vključitev postopka  izgradnje prizidka  k Osnovni šoli Oskar 
Kovačič. 
 
Navzočih je bilo 9 članov sveta. 
ZA:9 članov  PROTI:/ VZDRŽANIH:/ 
Sklep št.14/10 je bil sprejet. 
 
PREDLOG SKLEPA ŠT. 15/10: 
Od pristojnega oddelka  MOL se zahteva  informacijo  o poteku postopka 
denacionalizacije za  zemljišče za  Osnovno šolo Oskar Kovačič  (makadamsko 
parkirišče), ki je pogoj za nadaljnje postopke in možnosti izgradnje prizidka. 
 
Navzočih je bilo 9 članov sveta. 
ZA:9 članov  PROTI:/ VZDRŽANIH:/  
Sklep št.15/10 je bil sprejet. 
 
PREDLOG SKLEPA ŠT. 16/10: 
Strokovni sodelavki OLS, MU, MOL pridobita podatek o parcelnih številkah in lastnikih, 
ki so mejaši z parcelo   Osnovne šole Oskar Kovačič ter  namembnosti parcel.    
 
Navzočih je bilo 9 članov sveta. 
ZA:9 članov  PROTI:/ VZDRŽANIH:/ 
Sklep št.16/10 je bil sprejet. 
 
PREDLOG SKLEPA ŠT. 17/10: 
Zadeva g. Elikan Stanislava v zvezi  s šolskim igriščem ob OŠ na Rudniku, se odstopi 
pristojni službi MOL v nadaljnjo reševanje. 
 
Navzočih je bilo 9 članov sveta. 
ZA:9 članov PROTI:/ VZDRŽANIH:/ 
Sklep št.17/10 je bil sprejet. 
 
PREDLOG SKLEPA ŠT. 18/10: 
Pobuda o  pridobitvi frekvence za širitev  programa radia Tartini iz Pirana  se podpre. 
 
Navzočih je bilo 9 članov sveta. 
ZA:9 članov PROTI:/ VZDRŽANIH:/ 
Sklep št.18/10 je bil sprejet. 
 
Po glasovanju se je seji pridružil  Stane Pejovnik. 
 
C.) ODBOR  ZA URBANIZEM, GOSPODARSKE JAVNE SLUŽBE,  PROMET IN VARSTVO 
OKOLJA 
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Delo Odbora za urbanizem, gospodarske javne službe, promet in varstvo okolja je predstavil 
predsednik odbora Stane Pejovnik; 
Odbor se je od zadnje redne seje sveta sestal  trikrat. 
Prvič je na svoji 7. seji obravnaval problematiko Peruzzijeve ceste ter  oblikoval sklepe, ki so 
bili zaradi nujnosti že realizirani – naslovljeni na podžupana  Omerzo in Pavlico. 
 
PREDLOG SKLEPA ŠT.19/10: 
Svet ČS Rudnik potrjuje   zapisnik 7. seje  Odbora za urbanizem, gospodarske javne 
službe, promet in varstvo okolja. 
 
Navzočih je bilo 10 članov sveta. 
ZA:10 članov  PROTI:/ VZDRŽANIH: / 
Sklep št.19/10 je bil sprejet. 
 
Drugič so sodelovali na posvetovanju okoli problematike Peruzzijeve ceste, ki ga je zaradi 
pritiskov krajanov sklical  predsednik sveta. 
Ob tem   Stane Pejovnik tudi na kratko predstavi kaj se je dogajalo na posvetovanju . 
Pavel Dolinar  v zvezi s sklepom posvetovanja v zvezi s problematiko Peruzzijeve ceste  
vpraša, kako se bo nadzorovalo izvedbo terminskega plana , ker bodo občani  na naslednjem 
sestanku še bolj ostri. 
Stane Pejovnik  pri tem  vpraša strokovno službo ali je bil zapisnik že poslan podžupanu g. 
Omerzi. 
Helena Židanek  odgovori, da  zapisnik posvetovanja zaradi usklajevanja s krajanom g. 
Šerjakom še ni bil odposlan ter da je potrebno povedati  ali se vnese dodatna sklepa, kot jih je 
predlagal g. Šerjak ali ne, ker je bilo po poslušanju posnetka  posvetovanja ugotovljeno,  da  
taka sklepa  nista bila predlagana. 
Prisotni  člani sveta, ki so se udeležili posvetovanja so se strinjali, da  sklepa ne manjkata in 
da je zapisnik korekten. 
Stane Pejovnik  predlaga, da se g. Šerjaku odgovori sledeče: 
Svet ČS Rudnik  ugotavlja, da je  zapisnik posvetovanja  okoli problematike 
rekonstrukcije  cestišča Peruzzijeve ulice korekten. 
Svet ČS Rudnik podpira  izvedbo rekonstrukcije cestišča  kot se predvideva v 
sodelovanju z DARS-om. V kolikor  pogajanja z DARS- om ne bodo  uspešna se takoj 
pristopi k  popravilu ceste  na vseh  kritičnih točkah. 
Predsedujoči je zgoraj navedeni odgovor dal na glasovanje kot  PREDLOG SKLEPA ŠT. 
20/10. 
 
Navzočih je bilo 10 članov sveta. 
ZA:10 članov  PROTI:/ VZDRŽANIH:/ 
Sklep št. 20/10 je bil sprejet. 
 
Tretjič so se  člani odbora zbrali na 8.seji odbora. Predsednik odbora  pove, da so na sejo 
odbora povabili tudi 3 krajane, da so imeli priložnost predstaviti  svojo problematiko. 
Ugotovljeno je bilo, da je največ nesoglasij zaradi zemljišč. Zaradi izsiljevanj nekaterih 
lastnikov zemljišč,  se zadeve  rešujejo več deset let, zato bo potrebno  mestu predlagati, da  
take primere rešuje tudi z razlastitvijo. 
Metodij Rigler ob tem izpostavi problem Ul. M.Šlajmerja ter predlaga  izvedbo protiprašne 
zaščite. 
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Stane Pejovnik predlaga, da se na Oddelek za urbanizem, MU, MOL postavi  vprašanje 
ali je poskrbljeno za kanalizacijo  pri takih vrstah naselij, ki se gradijo na območju 
Jurčkove ceste. 
 
Predsedujoči je dal na glasovanje predloge sklepov  iz zapisnika 8. seje odbora; 
 
PREDLOG SKLEPA ŠT. 21/10: 
Od pristojnega oddelka MOL se zahteva, da   sproži  postopek razlastitve  za Baznikovo 
in Ulico M.Šlajmerja. 
Navzočih je bilo 10 članov sveta. 
ZA:10 članov  PROTI:/ VZDRŽANIH:/ 
Sklep št. 21/10 je bil sprejet. 
 
PREDLOG SKLEPA ŠT. 22/10: 
Podjetje Javna razsvetljavo  se obvesti, da se Svet ČS  Rudnik  z odgovorom ne strinja.  
Svet ČS Rudnik meni, da je zaradi stanja v kakršnem je Ižanska cesta, t.j.  ozka cesta, 
neurejene bankine in  poškodovano cestišče,  nujno potrebno razsvetljavo pojačati. 
 
Navzočih je bilo 10 članov sveta. 
ZA:10 članov  PROTI:/ VZDRŽANIH:/ 
Sklep št. 22/10 je bil sprejet. 
 
PREDLOG SKLEPA ŠT. 23/10: 
Svet  ČS Rudnik  obvesti go. Janežič, da je čiščenje obcestnih jarkov trenutno v 
ugotavljanju pristojnosti ter da edina dolgoročna rešitev  izgradnja kanalizacije, ki se 
predvideva v sklopu rekonstrukcije Ižanske ceste. 
 
Navzočih je bilo 10 članov sveta. 
ZA:10 članov  PROTI:/ VZDRŽANIH:/ 
Sklep št. 23/10 je bil sprejet. 
 
PREDLOG SKLEPA ŠT. 24/10: 
Pobudnica zadeve  ga. Helena Šuligoj Miloševič naj   odboru  dostavi lokacijsko 
informacijo za  parcelo, ki  jo omenja. 
 
Navzočih je bilo 10 članov sveta. 
ZA:10 članov  PROTI:/ VZDRŽANIH:/ 
Sklep št. 24/10 je bil sprejet. 
 
PREDLOG SKLEPA ŠT. 25/10: 
Svet ČS Rudnik  obvesti  go. Petrič, da zadeva  pešpoti iz Melikove ulice v  Orlovo ulico  
ni v pristojnosti Sveta ČS Rudnik. Stranka naj se obrne na pristojno inšpekcijsko 
službo oz. naj svoje pravice uveljavi preko sodišča.  
 
Navzočih je bilo 10 članov sveta. 
ZA:10 članov  PROTI:/ VZDRŽANIH:/ 
Sklep št. 25/10 je bil sprejet. 
¸ 
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PREDLOG SKLEPA ŠT. 26/10: 
Svet ČS  Rudnik podpira začasno rešitev pločnika ob Ižanski cesti, kot jo v skici 
predlaga dr. Kušar, zato pristojnemu oddelku  Mestne uprave MOL predlaga 
čimprejšnjo izvedbo. 
 
Navzočih je bilo 10 članov sveta. 
ZA:10 članov  PROTI:/ VZDRŽANIH:/ 
Sklep št. 26/10 je bil sprejet. 
 
Stane Pejovnik   predlaga  k  sklepom 8. redne seje  še dva dodatna sklepa: 
 
PREDLOG  SKLEPA ŠT. 27/10: 
Svet ČS  Rudnik sprašuje MU, MOL, kako bo organizirala  postopke razlastitve, da 
bodo gotovi v doglednem času. 
 
Navzočih je bilo 10 članov sveta. 
ZA:10 članov    PROTI:/      VZDRŽANIH:/ 
Sklep št. 27/10 je bil sprejet. 
 
PREDLOG SKLEPA  ŠT. 28/10: 
Svet ČS Rudnik poziva MU, MOL, da v  primeru ko postopki niso končani,  z 
najnujnejšimi  deli  zagotovi  pogoje za normalno življenje.  
 
Navzočih je bilo 10 članov sveta. 
ZA:10 članov    PROTI:/      VZDRŽANIH:/ 
Sklep št. 28/10 je bil sprejet. 
 
 
Metodij Rigler pripomni, da je potrebno v 1. odstavku na drugi strani zapisnika 8. seje odbora 
za urbanizem,  besedo »odstopiti« zamenjati z besedo »prodati«. 
Prisotni so se strinjali, da se zapisnik 8. seje v tem delu popravi kot je predlagal  Metodij 
Rigler.  
 
Stane Pejovnik  predlaga, da se za nadaljnje usklajeno delo odborov in sveta sprejme 
naslednji PREDLOG SKLEPA ŠT. 29/10: 
Svet ČS Rudnik vztraja, da so vse   zadeve predvidene za obravnavo v skladu  z 
urbanističnimi  načrti in dovoljenji. 
 
Navzočih je bilo 10 članov sveta. 
ZA:10 članov    PROTI:/      VZDRŽANIH:/ 
Sklep št. 29/10 je bil sprejet. 
 
 
D.) KOMISIJA ZA FINANCE; 
Vsi člani sveta so  prejeli poročilo o razdelitvi sredstev,  izračun sejnin za  člane sveta ter  
poročilo o prisotnosti članov sveta na sejah sveta. 
Predsedujoči je predlagal v sprejem PREDLOG SKLEPA ŠT. 30/10: 
Člani sveta ČS  so se seznanili  s poročilo o porabi sredstev ČS Rudnik. 
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Navzočih je bilo 10 članov sveta. 
ZA:10 članov    PROTI:/      VZDRŽANIH:/ 
Sklep št. 30/10 je bil sprejet. 
 
 
 
E.) UREDNIŠKI ODBOR 
Predsedujoči preda besedo predsedniku uredniškega odbora, Vasku Jovanovskemu, ki  
predstavi delo odbora  - priprava 2. številke  Rudniške Četrtinke. Na predlog  Pavla Dolinarja  
predstavi tudi pripombe na 1. številko glasila.  
Stane Pejovnik predlaga, da se po končanem oblikovanju 2. številke člane sveta obvesti, da 
si lahko pogledajo in podajo morebitne pripombe. Prisotni so se strinjali. 
 
Predsedujoči je na  predlog predsednika uredniškega odbora  dal na glasovanje  
PREDLOG SKLEPA ŠT. 31/10 
Do konca novembra se izda 2.številka glasila  Četrtne skupnosti Rudnik, Mestna 
občine Ljubljana Rudniška Četrtinka.  
 
Navzočih je bilo 10 članov sveta. 
ZA:10 članov    PROTI:/      VZDRŽANIH:/ 
Sklep št. 30/10 je bil sprejet. 
 
 

AD  5 
PRISTOJNOSTI IN NALOGE ČETRTNE SKUPNOSTI 

 
Vsi prisotni so  s sklicem seje prejeli dva dopisa: 
1. Dopis Oddelka za lokalno samoupravo, MU, MOL v zvezi  s prenosom posameznih nalog  
na četrtno skupnost ter 
2. Dopis Oddelka za lokalno samoupravo, MU, MOL, v zvezi s predlogom za dopolnitev 
statuta  s prilogo - obrazložitvijo Direktorata za lokalno samoupravo, MNZ, RS. 
 
Predsedujoči je povedal, da lahko četrtna skupnost Županji predlaga  prenos neke konkretne 
naloge kot je urejanje pokopališča  ali vzdrževanje odprtih jarkov za odvodnjavanje, ipd. 
V razpravi je  Stane Pejovnik  predlagal, da svet vztraja pri nekaterih predlogih: 
1. Mesto mora slišati mnenje četrtne skupnosti kadar  gre za zadevo kot je npr. sprememba 
PUP-ov ali zazidalnih načrtov. 
2. Dopolnitev Statuta MOL s posvetovalnim kolegijem  sestavljenim  iz  predsednikov svetov 
3. Meni tudi, da četrtna skupnost potrebuje svoj lasten račun. 
 
Po razpravi je dal predsedujoči na glasovanje naslednji  PREDLOG SKLEPA ŠT. 31/10: 
4/9 9. redne seje, ter  od pristojnih organov MS MOL zahteva njuno realizacijo. V 
vmesnem času mora imeti pooblaščeni  predstavnik četrtne skupnosti možnost  
nastopa na sejah MS MOL. 
 
Navzočih je bilo 10 članov sveta. 
ZA:10 članov    PROTI:/      VZDRŽANIH:/ 
Sklep št. 31/10 je bil sprejet. 
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Prisotni so nato razpravljali  o  primernih konkretnih nalogah za prenos z MOL na  četrtno 
skupnost. Ugotovili so, da sicer obstajajo naloge, ki bi jih četrtna skupnost lahko izvajala, kot 
npr. zimska služba in vzdrževanje odprtih jarkov, vendar  imajo premalo informacij o sami 
izvedbi  takih nalog. 
Predsedujoči je po razpravi dal na glasovanje naslednji  PREDLOG  SKLEPA ŠT. 32/10: 
Oddelek za lokalno samoupravo , MU, MOL naj prouči možnost in način organizacije za 
izvedbo konkretnih nalog kot  je vzdrževanje odprtih jarkov ali izvajanje zimske službe. 
 
Navzočih je bilo 10 članov sveta. 
ZA:10 članov    PROTI:/      VZDRŽANIH:/ 
Sklep št. 32/10 je bil sprejet. 
 
Po glasovanju je sejo zapustila  Barbara Derenda. 
 

  
AD 6 

VPRAŠANJA , POBUDE IN PREDLOGI ČLANOV SVETA 
 
 
A.) Pavel  Dolinar je predlagal, da se na mestno upravo naslovi vprašanje, zakaj je 
nadstrešek  avtobusnega postajališča  pri ZD rudnik drugačen od ostalih. 
Prisotni so se strinjali. 
 
B.) Pavel Dolinar je predlagal, da se za Sklep  13/8 , 8. redne seje  ponovno zahteva odgovor, 
dopis pa se pošlje v vednost direktorici Mestne uprave in Županji MOL. 
Prisotni so se strinjali. 
 
C.) Pavel Dolinar  je vprašal, zakaj so plačane samo seje  sveta in ne tudi seje odborov. 
Helena Židanek mu je pojasnila, da  pravilnik , ki ga je sprejel MS v zvezi z nagradami za 
udeležbo na sejah sveta ne predvideva nagrad za udeležbo na sejah delovnih teles. 
  
 
 

AD 7 
RAZNO 

 
Ker pod  to točko ni bilo gradiva, je   predsedujoči   sejo zaključil ob  19.45. uri.  
 
 
Zapisala: 
Helena Židanek              Predsednik Sveta ČS Rudnik  
                  Mestne občina Ljubljana 
         Jože Kernc 
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